
IV. setkání zástupců školního parlamentu ZŠ Boskovice, p. o. 

pracoviště Slovákova ve školním roce 2017/2018 

 

Datum: 24. listopadu 2017  

Přítomni:  koordinátor ŠP                                 Alena Svobodová  

                    zástupci tříd                  V. E            Petr Novák, Natali Tomanová 

                                                            V. F            Adam Kubín 

                                                           VI. E            Adéla Koudelková 

                                                           VI. F            Anna Kovářová, Žaneta Husáková 

                                                          VII. F            Gabriela Peková 

                                                         VIII. E            Vendula Vavrincová, Anička Nešporová 

                                                         VIII. F            Rozálie Barešová, Sára Čížková 

                                                           IX. E             Jakub Homolka 

                                                           IX. F             Kateřina Čudová              

Program: 

 

1.  Stále pečlivě zpracováváme témata na besedu s panem ředitelem Vladimírem Ochmanským.  

 

Zástupci 5. ročníku si připraví dotazy na pana ředitele týkající se hlavně jeho osobního života, ale také 

profesního.  Po besedě s panem ředitelem připraví medailonek o panu řediteli do Slováčku a 

představí tak pana ředitele ostatním žákům naší školy.  

 

Zástupci třídy VI. E zpracovávají téma: ředitelské volno 

 

Zástupci třídy VI. F připravují téma: vybudování přírodovědné učebny s místností se zvířátky. 

Spolupracují na tématu s vyučujícími přírodopisu. 

 

Zástupci třídy VII. F zpracovávají téma skříňky na chodbách na úschovu osobních věcí – pomůcky do 

VV a TV, učebnice do některých předmětů apod. Shrnou jejich zkušenosti ze 6. ročníku – výhody a 

nevýhody skříněk.  

 

Zástupci obou tříd 8. ročníku porovnávali různé informace od spolužáků z ostatních 2 budov – nám. 9. 

května a Sušilova. Zajímají je témata: nabídka cizích jazyků, vybavení všech 3 budov – odborné 

učebny apod. 

 

Zástupci obou tříd 9. ročníku zpracovávají podklady od všech tříd na téma -  místa a věci, na které 

jsme u nás ve škole pyšní, a jsme rádi, že nám čas strávený ve škole zpříjemňují. 

 

 

2. Příští schůzka se koná v pátek 15. prosince 2017 v 7:00.  

 

                                           

                                                                                                                     Zapsala: Alena Svobodová                                                                                                                         


